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Haili Lin 

Shenzhen 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Private equity and venture capital 

◼ Mergers and acquisitions 

◼ Outbound investment 

◼ Capital markets 

◼ General corporate 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Mr. Lin primarily focuses on venture capital and private equity investments, mergers and acquisitions, 

overseas listings and reorganizations, outbound direct investment, and general corporate matters, 

covering industries such as internet, healthcare, advanced technology, publication and property 

management.  His legal services include conducting legal due diligence, legal research, drafting and 

reviewing legal documents, and designing transaction structures. 

Prior to joining Han Kun, Mr. Lin worked at Guangdong Youright Law Firm. 

EDUCATION 
Mr. Lin received his Juris Doctor degree from The Chinese University of Hong Kong.  Prior to that, 

he received his Bachelor of Business Administration degree (1st Class Hon.) from The Chinese 

University of Hong Kong, Shenzhen. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English, Cantonese 
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林海立 

深圳 

 

 

业务领域 

◼ 私募股权和风险投资 

◼ 兼并和收购 

◼ 境外投资 

◼ 资本市场 

◼ 一般公司事务 

工作经历 

林海立律师主要从事风险投资和私募融资、兼并和收购、境外上市重组、企业境外投资、公

司日常法律事务等业务，行业领域涉及互联网、医疗、高新技术、出版、物业管理等，其主

要负责法律尽职调查、法律研究、法律文件的起草与审阅、交易架构设计等工作。 

加入汉坤前，林海立律师曾在广东扬权律师事务所工作。 

教育背景 

林海立律师于 2020 年获得香港中文大学法律博士学位。此前，他于香港中文大学（深圳）获

得工商管理学士学位（甲等荣誉）。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文、粤语 


